
Bilag til anlægsbevilling Auning Svømmehal 

 

Torsdag d. 17. august 2023 

 

Kære Bettina og Kasper 

Tak for sidst og tak for et rigtig godt møde i fredags, Kasper. 

Vi lavede en prioritering med 3 punkter - dette er blevet ændret, da vores tag på hal b har 

udfordringer og østsiden skal skiftes (i fredags fandt vi ud af, at der er 

vandgennemtrængning). 

Vi har derfor udarbejdet et nyt anlægsforslag, som du bedes medtage til jeres drøftelser. 

Dette er vendt i går med nogle af de lokale politikere i vest-enden (som vi snakkede om på 

vores møde), så Bente Hedegaard, Tom Bytoft, Stinne Kvorning, Jens Meilvang og Niels 

Ole Birk Nielsen er vidende om dette - desuden er Allan Gjersbøl orienteret). 

Vi håber at I får nogle gode budgetforhandlinger - vi står selvfølgelig altid til rådighed ved 

spørgsmål og hører gerne nærmere. 

mvh 

Jeppe Friis 

Formand, Auning Idræts- og Kulturcenter 

 


